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Rada Miejska w Pleszewie 

Protokół nr II/2018 

 

II Sesja w dniu 6 grudnia 2018 r. 

 

Obrady rozpoczęto 6 grudnia 2018 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 15:03 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

 

Obecni: 

1. Dariusz Dryjański 

2. Renata Garsztka 

3. Bernadeta Gawrońska 

4. Wiesława Gil 

5. Adela Grala-Kałużna 

6. Piotr Hartleb 

7. Elżbieta Hyla 

8. Grzegorz Jenerowicz 

9. Błażej Kaczmarek 

10. Eryk Kowcuń 

11. Piotr Kusiakiewicz 

12. Maciej Ładziński 

13. Kinga Melka 

14. Jolanta Molska 

15. Jan Noskowski 

16. Jan Sroczyński 

17. Anita Szczepaniak 

18. Karol Szehyński 

19. Katarzyna Trawińska 

20. Małgorzata Wysocka-Balcerek 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ponadto w obradach sesji uczestniczyli: 

 

Kierownictwo Urzędu Miasta i Gminy  - lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu, 

Sołtysi Wsi - lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący Zarządów Osiedli – lista obecności stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Zaproszeni goście – lista obecności stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

 

Otwarcia II Sesji dokonała Przewodnicząca Rady Adela Grala-Kałużna, która stwierdziła, że 

na sali znajduje się 19 Radnych (nie ma radnego Kusiakiewicza), czyli Rada jest władna do 

podejmowania uchwał. Przewodnicząca Rady powitała wszystkich zebranych. Przedstawiła 

porządek obrad.  

 

Burmistrz A. Ptak przedstawił Panią Izabelę Świątek, która od 1 grudnia 2018 r. pełni funkcję 

Z-cy Burmistrza MiG Pleszew i odpowiedzialna jest za oświatę oraz pomoc społeczną. 
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2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady A. Grala-Kałużna przedstawiła porządek obrad.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przedstawienie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXXVII/2018 z dnia 8 listopada 2018 r. oraz protokołu Nr 

I/2018 z dnia 19 listopada 2018 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr XXXVII/2018 z dnia 8 listopada 2018 r. oraz protokołu Nr I/2018  

z dnia 19 listopada 2018 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

4. Informacja Burmistrza o wydanych zarządzeniach i ich realizacji. 

 

Burmistrz A. Ptak zaproponował, aby wzorem poprzednich kadencji nie odczytywać całości 

tylko, jeżeli są jakieś pytania, to zadawać je do poszczególnych zarządzeń, odpowiemy teraz, 

albo w sprawach różnych. 

 

Przewodnicząca Rady A. Grala-Kałużna przyjęła propozycję Burmistrza. 

 

Radny G. Jenerowicz poprosił o przybliżenie w pkt. 16 kwestii pożyczki dla Stowarzyszeń  

i Fundacji. 

 



 

3 

 

Radny K. Szehyński zapytał o wsparcie finansowe dla Klubu Sportowego Kosz Pleszew oraz 

o pożyczkę dla fundacji Civitas. 

 

Burmistrz A. Ptak odpowiedział radnemu K. Szehyńskiemu w kwestii  wsparcia finansowego 

dla Klubu Sportowego Kosz Pleszew i pożyczki dla fundacji Civitas oraz udzielił szerszej 

informacji radnemu G. Jenerowiczowi w temacie pożyczki dla stowarzyszeń i fundacji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Informacja Burmistrza o wydanych zarządzeniach i ich realizacji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) powołania i ustalenia składów osobowych komisji Rady Miejskiej w Pleszewie, 

 

Przewodnicząca Rady A. Grala-Kałużna poprosiła Szefów Klubów o zgłaszanie kandydatur do 

prac w Komisji Rewizyjnej. 

 

Radny B. Kaczmarek zapytał jakimi tematami będą się konkretnie zajmować poszczególne 

Komisje? 

 

Burmistrz A. Ptak odpowiedział radnemu, że jest w planie rozszerzenie działalności Komisji 

Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Społecznych i Ochrony Środowiska, czyli tak ważne 

sprawy z punktu widzenia gospodarki odpadami byłyby poruszane i podejmowane w tej 

Komisji. Dodatkowo na następnej sesji będzie uchwała w sprawie zakresu działania 

poszczególnych Komisji. 

 

Radny K. Szehyński zapytał, czy byłaby możliwość o rozszerzenie, którejś z Komisji o sprawy 

smogu? 

 

Burmistrz A. Ptak odpowiedział radnemu, że ochrona środowiska jest o tyle pojemnym 

pojęciem, zatem te sprawy, o których radny mówił zapewne mieszczą się w zakresie działania 

Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Społecznych i Ochrony Środowiska. 

 

Radny B. Kaczmarek zaproponował autopoprawkę, zmianę nazwy Komisji - Komisja Spraw 

Społecznych, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego, gdyż warto zaakcentować 

pomoc społeczną.  

 

Burmistrz A. Ptak odpowiedział radnemu, że akceptuje taką propozycję.  
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Radny Kowcuń stwierdził, że uważa, iż zasady działania i nazwy Komisji określa Statut, zatem 

nie wie, czy można tak dokonać sobie zmiany. 

 

Przewodnicząca Rady A. Grala-Kałużna stwierdziła, że ma podpowiedź, iż takich zapisów  

w Statucie nie ma, zatem można dokonać zmian. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

autopoprawka zmiana nazwy Komisji - Komisja Spraw Społecznych, Ochrony Środowiska  

i Bezpieczeństwa Publicznego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Przewodnicząca Rady A. Grala-Kałużna poprosiła o zgłaszanie kandydatur członków do pracy 

w Komisji Rewizyjnej. 

 

Radna M. Wysocka-Balcerek w imieniu Klubu Koalicji Obywatelskiej i Wspólnej Przyszłości 

nie wytypowała kandydatów do pracy w Komisji Rewizyjnej. 

 

Radny M. Ładziński w imieniu Klubu PiS zgłosił kandydaturę radnego Piotra Hartleba. 

 

Radny D. Dryjański w imieniu Klubu Miłośników Ziemi Pleszewskiej zgłosił kandydaturę 

radnej Jolanty Molskiej, Wiesławy Gil i Renaty Garsztki. 

 

Radny E. Kowcuń nie wytypował kandydatów do pracy w Komisji Rewizyjnej. 

 

Radny Piotr Hartleb oraz radne: Jolanta Molska, Wiesława Gil i Renata Garsztka wyrazili zgodę 

na udział w pracy Komisji Rewizyjnej. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnego Piotra Hartleba do pracy w Komisji Rewizyjnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 
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Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnej Jolanty Molskiej do pracy w Komisji Rewizyjnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnej Wiesławy Gil do pracy w Komisji Rewizyjnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnej Renaty Garsztki do pracy w Komisji Rewizyjnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 
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Komisja opuściła salę posiedzeń w celu ukonstytuowania się. Na Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej wybrała radną Jolantę Molską, a na Wiceprzewodniczącego radną Wiesławę Gil. 

 

Przewodnicząca Rady A. Grala-Kałużna poprosiła o zgłaszanie kandydatur członków do pracy 

w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Radna M. Wysocka-Balcerek w imieniu Klubu Koalicji Obywatelskiej i Wspólnej Przyszłości 

zgłosiła kandydaturę radnej Anity Szczepaniak do pracy w Komisji. 

 

Radny M. Ładziński w imieniu Klubu PiS zgłosił kandydaturę radnego Piotra Hartleba. 

 

Radny E. Kowcuń nie wytypował kandydatów do pracy w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Radny D. Dryjański w imieniu Klubu Miłośników Ziemi Pleszewskiej zgłosił kandydaturę 

radnej Bernadety Gawrońskiej, Kingi Melki i radnego Jana Noskowskiego. 

 

Radne: Anita Szczepaniak, Bernadeta Gawrońska, Kinga Melka oraz radni: Piotr Hartleb, Jan 

Noskowski wyrazili zgodę na udział w pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnej Anity Szczepaniak do pracy w Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnego Piotra Hartleba do pracy w Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnej Bernadety Gawrońskiej do pracy w Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnej Kingi Melki do pracy w Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnego Jana Noskowskiego do pracy w Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 
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Komisja opuściła salę posiedzeń w celu ukonstytuowania się. Na Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji wybrała radnego Piotra Hartleba, a na Wiceprzewodniczącego radną 

Anitę Szczepaniak. 

 

Przewodnicząca Rady A. Grala-Kałużna poprosiła o zgłaszanie kandydatur członków do pracy 

w Komisji Spraw Społecznych, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego. 

 

Radna M. Wysocka-Balcerek w imieniu Klubu Koalicji Obywatelskiej i Wspólnej Przyszłości 

zgłosiła swoją kandydaturę oraz radnego Piotra Kusiakiewicza do pracy w Komisji. 

 

Przewodnicząca Rady A. Grala Kałużna stwierdziła, że radny P. Kusiakiewicz jest nieobecny, 

zatem nie może wyrazić zgody na udział w pracach Komisji. Wprowadzenie będzie później. 

 

Radny M. Ładziński w imieniu Klubu PiS zgłosił swoją kandydaturę. 

 

Radny E. Kowcuń zgłosił kandydaturę radnego Karola Szehyńskiego do pracy w Komisji. 

 

Radny D. Dryjański w imieniu Klubu Miłośników Ziemi Pleszewskiej zgłosił kandydaturę 

radnej Renaty Garsztki, Elżbiety Hyli i Bernadety Gawrońskiej. 

 

Radne: Małgorzata Wysocka-Balcerek, Renata Garsztka, Elżbieta Hyla, Bernadeta Gawrońska 

oraz radni: Karol Szehyński, Maciej Ładziński wyrazili zgodę na udział w pracy Komisji Spraw 

Społecznych, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnej Małgorzaty Wysockiej-Balcerek do pracy w Komisji 

Spraw Społecznych, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnego Macieja Ładzińskiego do pracy w Komisji Spraw 

Społecznych, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnego Karola Szehyńskiego do pracy w Komisji Spraw 

Społecznych, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnej Renaty Garsztki do pracy w Komisji Spraw 

Społecznych, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnej Elżbiety Hyli do pracy w Komisji Spraw 

Społecznych, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 
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Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnej Bernadety Gawrońskiej do pracy w Komisji Spraw 

Społecznych, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Komisja opuściła salę posiedzeń w celu ukonstytuowania się. Na Przewodniczącego Komisji 

Spraw Społecznych, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego wybrała radną Renatę 

Garsztkę. 

 

Przewodnicząca Rady A. Grala-Kałużna poprosiła o zgłaszanie kandydatur członków do pracy 

w Komisji Oświaty i Kultury. 

 

Radna M. Wysocka-Balcerek w imieniu Klubu Koalicji Obywatelskiej i Wspólnej Przyszłości 

zgłosiła kandydaturę radnej Anity Szczepaniak oraz radnego Błażeja Kaczmarka do pracy w 

Komisji. 

 

Radny M. Ładziński w imieniu Klubu PiS zgłosił kandydaturę radnej Katarzyny Trawińskiej. 

 

Radny E. Kowcuń nie zgłosił żadnej kandydatury do pracy w Komisji. 

 

Radny D. Dryjański w imieniu Klubu Miłośników Ziemi Pleszewskiej zgłosił kandydaturę 

radnej: Renaty Garsztki, Wiesłąwy Gil, Jolanty Molskiej i Elżbiety Hyli. Zaproponował 

również, aby w Komisji pracował radny Maciej Ładziński. 

 

Radny G. Jenerowicz zaproponował swoją kandydaturę do pracy w Komisji. 

 

Radne: Renata Garsztka, Jolanta Molska, Anita Szczepaniak, Katarzyna Trawińska, Elżbieta 

Hyla, Wiesława Gil oraz radny Błażej Kaczmarek i Grzegorz Jenerowicz wyrazili zgodę na 

udział w pracy Komisji Oświaty i Kultury. Radny Maciej Ładziński nie wyraził zgody na udział 

w pracach Komisji. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnej Anity Szczepaniak do pracy w Komisji Oświaty i 

Kultury.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Maciej 

Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita Szczepaniak, 

Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

BRAK GŁOSU (1) 

Eryk Kowcuń 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnego Błażeja Kaczmarka do pracy w Komisji Oświaty i 

Kultury.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnej Katarzyny Trawińskiej do pracy w Komisji Oświaty 

i Kultury.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnej Renaty Garsztki do pracy w Komisji Oświaty i 

Kultury.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnej Wiesławy Gil do pracy w Komisji Oświaty i Kultury.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnej Jolanty Molskiej do pracy w Komisji Oświaty i 

Kultury.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnej Elżbiety Hyli do pracy w Komisji Oświaty i Kultury.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnego Grzegorza Jenerowicza do pracy w Komisji 

Oświaty i Kultury.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, Maciej 

Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita Szczepaniak, 

Karol Szehyński, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Piotr Hartleb, Katarzyna Trawińska 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Komisja opuściła salę posiedzeń w celu ukonstytuowania się. Na Przewodniczącego Komisji 

Oświaty i Kultury wybrała radną Elżbietę Hylę, a na Wiceprzewodniczącego radną Katarzynę 

Trawińską. 

 

Przewodnicząca Rady A. Grala-Kałużna poprosiła o zgłaszanie kandydatur członków do pracy 

w Komisji Wsi i Rolnictwa.  

 

Radna M. Wysocka-Balcerek w imieniu Klubu Koalicji Obywatelskiej i Wspólnej Przyszłości 

zgłosiła kandydaturę radnego Jana Sroczyńskiego do pracy w Komisji. 

 

Radny M. Ładziński w imieniu Klubu PiS zgłosił kandydaturę radnej Katarzyny Trawińskiej. 

 

Radny E. Kowcuń nie zgłosił żadnej kandydatury do pracy w Komisji. 

 

Radny D. Dryjański w imieniu Klubu Miłośników Ziemi Pleszewskiej zgłosił kandydatury 

radnych Kingi Melki oraz  radnego Jana Noskowskiego.  

 

Radne: Katarzyna Trawińska, Kinga Melka oraz radni: Jan Sroczyński, Jan Noskowski wyrazili 

zgodę na udział w pracy Komisji Wsi i Rolnictwa.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnego Jana Sroczyńskiego do pracy w Komisji Wsi i 

Rolnictwa.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnej Katarzyny Trawińskiej do pracy w Komisji Wsi i 

Rolnictwa.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnej Kingi Melki do pracy w Komisji Wsi i Rolnictwa.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnego Jana Noskowskiego do pracy w Komisji Wsi i 

Rolnictwa.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Komisja opuściła salę posiedzeń w celu ukonstytuowania się. Na Przewodniczącego Komisji 

Wsi i Rolnictwa wybrano radnego Jana Noskowskiego, a na Wiceprzewodniczącego radną 

Kingę Melkę. 

 

Przewodnicząca Rady A. Grala-Kałużna poprosiła o zgłaszanie kandydatur członków do pracy 

w Komisji Sportu i Rekreacji.  

 

Radna M. Wysocka-Balcerek w imieniu Klubu Koalicji Obywatelskiej i Wspólnej Przyszłości 

zgłosiła kandydaturę radnego Jana Sroczyńskiego do pracy w Komisji. 

 

Radny M. Ładziński w imieniu Klubu PiS nie zgłosił żadnej kandydatury. 

 

Radny Kowcuń nie zgłosił żadnej kandydatury do pracy w Komisji. 

 

Radny Dryjański w imieniu Klubu Miłośników Ziemi Pleszewskiej zgłosił kandydatury 

radnych Elżbiety Hyli, Kingi Melki, Bernadety Gawrońskiej do pracy w Komisji. 

Zaproponował również, aby w Komisji pracował radny Maciej Ładziński. 

 

Radne: Elżbieta Hyla, Bernadeta Gawrońska, Kinga Melka oraz radny Jan Sroczyński wyrazili 

zgodę na udział w pracy Komisji Wsi i Rolnictwa. Radny Maciej Ładziński nie wyraził zgody 

na udział w pracach Komisji jednocześnie zaproponował radnemu Dariuszowi Dryjańskiemu 

udział w pracach Komisji Sportu i Rekreacji. 

 

Radny D. Dryjański nie wyraził zgody na udział w pracach Komisji Sportu i Rekreacji, 

zaznaczył, że będzie pracował w kolejnej zgłoszonej Komisji. 

 

Przewodnicząca Rady A. Grala-Kałużna wskazała, że radni, którzy nie są członkami 

poszczególnych Komisji mogą przychodzić na posiedzenia, uczestniczyć w dyskusji, ale bez 

prawa głosowania. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnego Jana Sroczyńskiego do pracy w Komisji Sportu i 

Rekreacji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 



 

16 

 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnej Elżbiety Hyli do pracy w Komisji Sportu i Rekreacji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnej Kingi Melki do pracy w Komisji Sportu i Rekreacji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnej Bernadety Gawrońskiej do pracy w Komisji Sportu 

i Rekreacji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 
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NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Komisja opuściła salę posiedzeń w celu ukonstytuowania się. Na Przewodniczącego Komisji 

Wsi i Rolnictwa wybrano radną Bernadetę Gawrońską, a na Wiceprzewodniczącego radnego 

Jana Sroczyńskiego. 

 

Przewodnicząca Rady A. Grala-Kałużna poprosiła o zgłaszanie kandydatur członków do pracy 

w Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych.  

 

Radna M. Wysocka-Balcerek w imieniu Klubu Koalicji Obywatelskiej i Wspólnej Przyszłości 

zgłosiła swoją kandydaturę oraz kandydaturę radnych Błażeja Kaczmarka, Piotra 

Kusiakiewicza do pracy w Komisji. 

 

Przewodnicząca Rady A. Grala Kałużna stwierdziła, że podobnie jak wcześniej radny P. 

Kusiakiewicz jest nieobecny, zatem nie może wyrazić zgody na udział w pracach Komisji.  

 

Radny M. Ładziński w imieniu Klubu PiS zgłosił swoją kandydaturę oraz radnego Grzegorza 

Jenerowicza. 

 

Radny E. Kowcuń nie zgłosił żadnej kandydatury do pracy w Komisji. 

 

Radny D. Dryjański w imieniu Klubu Miłośników Ziemi Pleszewskiej zgłosił kandydatury 

radnych Elżbiety Hyli, Wiesławy Gil, Jolanty Molskiej oraz swoją kandydaturę do pracy w 

Komisji.  

 

Radne: Małgorzata Wysocka-Balcerek, Elżbieta Hyla, Wiesława Gil, Jolanta Molska oraz 

radny: Maciej Ładziński, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Dariusz Dryjański wyrazili 

zgodę na udział w pracy Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnego Grzegorza Jenerowicza do pracy w Komisji 

Budżetu i Spraw Gospodarczych.  

 

Radna M. Wysocka-Balcerek zapytał, czy można wycofać głosowanie, jeżeli nastąpiła 

pomyłka? 

 

Przewodnicząca Rady A. Grala-Kałużna oznajmiła, że nie ma takiej możliwości. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Wysocka-Balcerek 
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NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnego Macieja Ładzińskiego do pracy w Komisji Budżetu 

i Spraw Gospodarczych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnej Małgorzaty Wysockiej-Balcerek do pracy w Komisji 

Budżetu i Spraw Gospodarczych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnego Błażeja Kaczmarka do pracy w Komisji Budżetu i 

Spraw Gospodarczych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnej Elżbiety Hyli do pracy w Komisji Budżetu i Spraw 

Gospodarczych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnej Wiesławy Gil do pracy w Komisji Budżetu i Spraw 

Gospodarczych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie w sprawie kandydatury radnej Jolanty Molskiej do pracy w Komisji Budżetu i 

Spraw Gospodarczych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
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głosowanie w sprawie kandydatury radnego Dariusza Dryjańskiego do pracy w Komisji 

Budżetu i Spraw Gospodarczych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Komisja opuściła salę posiedzeń w celu ukonstytuowania się. Na Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Spraw Gospodarczych wybrano radnego Błażeja Kaczmarka, a na 

Wiceprzewodniczącego radnego Dariusza Dryjańskiego. 

 

Głosowano w sprawie: 

powołania i ustalenia składów osobowych komisji Rady Miejskiej w Pleszewie, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, 

Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Kusiakiewicz 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr II/5/2018 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Miasta i Gminy Pleszew. Uchwała stanowi załącznik nr 6 protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady A. Grala-Kałużna ogłosiła 10 minut przerwy. 

 

Przewodnicząca Rady A. Grala-Kałużna wznowiła obrady po przerwie. 

 

b) upoważnienia do załatwiania spraw w zakresie administracji publicznej, 

 

Burmistrz A. Ptak w związku z faktem, iż nie obradowały Komisje złożył wyjaśnienia 

dotyczące uchwał w sprawie upoważnienia do załatwiania spraw w zakresie administracji 

publicznej oraz w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/327/2017 Rady Miejskiej w Pleszewie 

z dnia 13 grudnia 2017 r. w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w 

roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w przedszkolach publicznych, dla których 

organem prowadzącym jest Miasto i Gmina Pleszew. 



 

21 

 

 

Głosowano w sprawie: 

upoważnienia do załatwiania spraw w zakresie administracji publicznej, 

 

Wyniki głosowania 

Za: 18, Przeciw: 0, Wstrzymujący się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

Za (18) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Maciej 

Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita Szczepaniak, 

Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (2) 

Eryk Kowcuń, Piotr Kusiakiewicz 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr I/6/2018 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Miasta i Gminy Pleszew. Uchwała stanowi załącznik nr 7 protokołu. 

c) zmiany uchwały Nr XXVIII/327/2017 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 13 grudnia 

2017 r. w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego 

w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w przedszkolach publicznych, dla których 

organem prowadzącym jest Miasto i Gmina Pleszew 

 

Radny B. Kaczmarek stwierdził, że uchwała, którą zmieniamy była z grudnia 2017 r. Przepis 

w ustawie zmieniał się w październiku 2017 r. i już dosyć jasno wynikało, że opłata ma 

charakter publiczno-prawny, a nie cywilno-prawny. Zatem co się zmieniło,  na jaki okres były 

podpisywane umowy? Dlaczego wtedy ten zapis znalazł się w uchwale, a teraz go usuwamy? 

Ustawa była wcześniej niż uchwała. 

 

Burmistrz A. Ptak udzielił odpowiedzi radnemu B. Kaczmarkowi. Zaznaczył, że jest to problem 

natury interpretacyjnej.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr XXVIII/327/2017 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 13 grudnia 2017 r. 

w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów 

objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w 

którym kończą 6 lat w przedszkolach publicznych, dla których organem prowadzącym jest 

Miasto i Gmina Pleszew.  

 

Wyniki głosowania 

Za: 18, Przeciw: 0, Wstrzymujący się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

Za (18) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Maciej 

Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita Szczepaniak, 

Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (2) 
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Eryk Kowcuń, Piotr Kusiakiewicz 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr I/7/2018 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Miasta i Gminy Pleszew. Uchwała stanowi załącznik nr 8 protokołu. 

d) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Pleszew rejon ulic Kaliska – Piaski” dla południowo – wschodniej części 

miasta Pleszewa – Etap I 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Pleszew rejon ulic Kaliska – Piaski” dla południowo – wschodniej części miasta Pleszewa – 

Etap I.  

 

Z-ca Burmistrza A. Jędruszek w związku z faktem, iż nie obradowały Komisje złożył 

wyjaśnienia dotyczące powyższej uchwały. 

 

Radny D. Dryjański zapytał co należy rozumieć, jako etap I oraz skoro są kupowane grunty to, 

kiedy planujemy budować tam drogę na tych terenach? 

 

Z-ca Burmistrza A. Jędruszek udzielił odpowiedzi radnemu D. Dryjańskiemu. Etap I obejmuje 

teren mieszczący się w obrębie ulic: Wschodniej, Kaliskiej i Piaski do granic miasta. Nie 

wprowadzamy nowych dróg publicznych oraz, na dzień dzisiejszy, nie planujemy wykupów 

gruntów znajdujących się na terenie objętym omawianym planem zagospodarowania 

przestrzennego.  

 

Wyniki głosowania 

Za: 18, Przeciw: 0, Wstrzymujący się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

Za (18) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Maciej 

Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita Szczepaniak, 

Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (2) 

Eryk Kowcuń, Piotr Kusiakiewicz 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr I/8/2018 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Miasta i Gminy Pleszew. Uchwała stanowi załącznik nr 9 protokołu. 

e) wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 1316/1 

położonej w Pleszewie 

 

Z-ca Burmistrza A. Jędruszek złożył wyjaśnienia dotyczące powyższej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 1316/1 położonej 

w Pleszewie.  

 

Wyniki głosowania 
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Za: 18, Przeciw: 0, Wstrzymujący się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

Za (18) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Maciej 

Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita Szczepaniak, 

Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

NIEOBECNI (2) 

Eryk Kowcuń, Piotr Kusiakiewicz 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr I/9/2018 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Miasta i Gminy Pleszew. Uchwała stanowi załącznik nr 10 protokołu. 

6. Informacja na temat gospodarki odpadami Miasta i Gminy Pleszew. 

 

Z-ca Burmistrza A. Jędruszek przedstawił radnym prezentację multimedialną dotyczącą 

gospodarki odpadami Miasta i Gminy Pleszew. 

 

Radny J. Noskowski zapytał ile będzie wynosić opłata za opony rolnicze? 

 

Radny K. Szehyński stwierdził, że prezentacja była bardzo dobra. Zapytał, jaki jest planowany 

termin wprowadzenia dodatkowych zbiorników, koszy do BIO segregacji. Kolejno zapytał, czy 

radni dostaną jakieś opracowanie dotyczące opłat marszałkowskich? 

 

Przewodnicząca Rady A. Grala-Kałużna zapytała, czy można przesłać radnym na tablety 

zaprezentowany przez Z-cę Burmistrza materiał? 

 

Z-ca Burmistrza A. Jędruszek w kwestii opłat za opony rolnicze wskazał, że są poza systemem. 

Prezes G. Knappe uzupełni odpowiedź. Następnie oznajmił, że w kwestii BIO był czas do 

wprowadzenia odbioru tych odpadów do 2021, ale był zapis, który mówił, że jeżeli ogłaszamy 

nowy przetarg, to musimy w nim uwzględnić odpady BIO. Zatem będą one odbierane po 1 

stycznia 2019 r., mowa tutaj o zabudowie wielorodzinnej. Opłata marszałkowska ma wpływ na 

opłaty, które wnosimy do ZGO, nie jest przypisana do MiG Pleszew. Radni informację oraz 

materiał otrzymają. 

 

Pan Grzegorz Knappe Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego w Pleszewie odpowiedział 

radnemu Noskowskiemu w kwestii opłat za opony rolnicze. 

 

7. Sprawy różne. 

 

Radny K. Szehyński zapytał o zwiększenie zatrudnienia w Straży Miejskiej, kolejno w kwestii 

walki ze smogiem zapytał o kwestię wydłużenia godzin pracy SM? Stwierdził, że popiera to, 

gdyż smog często się pojawia, gdy SM już nie pracuje, a wszyscy wiemy jak szkodliwe 

działanie ma na nas wszystkich smog. 

 

Radny D. Dryjański zapytał, czy rozstrzygnięto już przetarg na utrzymanie dróg w okresie 

zimowym? Kto utrzymuje drogi, odśnieża? Zaznaczył, że posypywanie dróg nie powinno mieć 

miejsca o godz. 8.30 tylko o godz. 5.00 lub 6.00 rano. Kolejno stwierdził, że zakupiono na 

tereny wiejskie w poprzedniej kadencji 10 słupów ogłoszeniowych i kto się nimi zajmuje? Po 
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wyborach samorządowych zalegają jeszcze plakaty wyborcze. Następnie poruszył temat drogi 

powiatowej – jadąc z Kowalewa w kierunku Fabianowa, która już praktycznie zapadła się. 

 

Przewodnicząca Rady A. Grala-Kałużna zapytała, czy jest możliwość, aby plac zabaw na ul. 

Zygmunta Starego zagospodarować w taki sposób, aby nie był typowo dla małych dzieci, ale 

również do dyspozycji dla młodzieży. 

 

Radna M. Wysocka-Balcerek poruszyła temat zanieczyszczenia w mieście. Jest to duży  

problem, interesujący bardzo wielu mieszkańców.   

 

Radna W. Gil poruszyła temat bocianiego gniazda w miejscowości Lenartowice.  

 

Radny K. Szehyński poruszył temat skate parku na Stadionie Miejskim. Zaproponował 

zastanowienie się nad reaktywacją tej inicjatywy. Zapytał, jakie są plany? 

 

Radna R. Garsztka poruszyła temat małych kotków, których jest mnóstwo na ul. Kaliskiej, 

Garncarskiej, Krzyżowej. Poprosiła o pomoc w tym temacie. 

 

Radny B. Kaczmarek poruszył temat interpelacji. Wskazał, że kiedyś zawsze ten punkt 

znajdował się w porządku obrad, a teraz zmieniły się przepisy i radni mogą w każdej chwili 

składać interpelacje. 

 

Radna M. Wysocka-Balcerek rozszerzyła temat poruszony przez radną Garsztkę. Wskazała, że 

powstaje Stowarzyszenie „Kocia Łapa”. Następnie radna wprowadziła zebranych  w zakres 

działania Stowarzyszenia. Poprosiła o większą współpracę ze strony Miasta. 

 

Burmistrz A. Ptak w kwestii wydłużenia czasu pracy Straży Miejskiej odpowiedział radnemu 

Szehyńskiemu, że w miesiącu styczniu, lutym zostanie przedstawiona radnym koncepcja co do 

SM, Strefy Płatnego Parkowania. Wskazał, że problem jakości powietrza jest dostrzegany. 

Koncepcja przewiduje, aby SM funkcjonowała od godz. 6.00 do 22.00. Zatem zwiększeniu 

muszą ulec etaty, mowa tutaj o dwóch etatach. Dodatkowo ważnym elementem będzie 

wzmocnienie monitoringu miejskiego oraz wykorzystanie odpowiedniej aparatury do badania 

tego co mieszkańcy spalają, łącznie z wykorzystaniem drona. Mamy zamiar wypożyczyć takie 

urządzenie. Element czystości powietrza będzie głównym, na który uwagę będzie musiała 

zwrócić SM. Kolejno w kwestii skate parku wskazał, że teren, gdzie się on znajdował bardziej 

był wykorzystywany przez miasteczko ruchu drogowego. Jest szansa na pozyskanie środków z 

Urzędu Marszałkowskiego na ten cel. Wskazał, że skate park budzi pewne wątpliwości, dlatego 

będą musiały być konsultacje i Komisja Sportu zapewne zajmie się tym tematem. Następnie 

poinformował radnego Dryjańskiego, że w kwestii drogi powiatowej odpowiedzi udzieli Pan 

Łukasik. Burmistrz wskazał, że przekaże radnym wykaz dróg gminnych i powiatowych, gdyż 

szczególnie w okresie zimowym będą pytania o zarządcę drogi. W temacie słupów 

ogłoszeniowych oznajmił, że pełnomocnicy wyborczy mieli 30 dni na usunięcie swoich 

materiałów. Jeżeli tego nie uczynili po tym terminie Burmistrz może zarządzić usunięcie i 

obciążyć kosztami pełnomocników. Nawiązując do sugestii Przewodniczącej Rady w sprawie 

placu zabaw wskazał, że temat jest otwarty. Odpowiadając radnej Gil stwierdził, że podobny 

problem był już rozwiązany Brzeziu. Odnosząc się do tematu kotów wskazał, że dojdzie do 

spotkania z przedstawicielami azylu, którzy koncentrują się na psach, a jest też podgrupa, która 

koncentruje się na kotach.  
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Pan Roman Łukasik Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej udzielił informacji w 

sprawie rozstrzygniętego przetargu na zimowe utrzymanie dróg. Poruszył również temat 

wczorajszego, niespodziewanego ataku zimy. 

 

Radny D. Dryjański poprosił, aby nie obrażać się, są to zgłoszenia w imieniu wszystkich 

uczestników ruchu drogowego. Zapytał kto wydaje decyzje kiedy ma się wyjechać na drogi i 

posypywać? 

 

Pan Roman Łukasik Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej wskazał, że decyzja została 

podjęta przez niego, gdyż była to pierwsza akcja w roku. Natomiast w umowie jest zapisane, 

że wykonawca podejmuje sam decyzję. Przedstawił zasady rozliczania. 

 

Radna E. Hyla poruszyła temat przypominania mieszkańcom o sprzątaniu po swoich 

czworonogach, gdyż chodniki znowu wyglądają nieciekawie. 

 

Przewodnicząca Rady A. Grala-Kałużna wskazała, że bardziej jest to problem kultury osobistej. 

 

Radna M. Wysocka-Balcerek poprosiła o przybliżenie tematu wypożyczania drona. 

 

Burmistrz A. Ptak poprosił radnego Dryjańskiego o wskazanie konkretnych dróg, które były 

nieposypane. Kolejno wskazał, że kontrola piecy zaczyna się od poniedziałku. Następnie 

przybliżył radnej Wysockiej-Balcerek temat wypożyczania drona. 

 

Radny K. Szehyński (Ad Vocem) wskazał, że zakup drona jest dużym kosztem. Zapytał o testy, 

czy wiadomo kiedy będą? 

 

Burmistrz A. Ptak oznajmił, że na razie jest kontakt z firmą, która świadczy takie usługi. 

Najpierw ma ruszyć akcja edukacyjna mieszkańców. Nie chcemy rozpoczynać od karania, gdyż 

nie o to w tym wszystkim chodzi. Następnie omówił szeroko temat nawiązując również do 

tematu gazyfikacji. 

 

Radny K. Szehyński (Ad Vocem) oznajmił, że jest za tematem przyłączeń gazowych. Wskazał, 

że również nie jest za tym, aby od razu karać mieszkańców, gdyż dron wykryje 

nieprawidłowości. Radny stwierdził, że jest ciekawy ile dron jest w stanie przebadać kominów 

w ciągu 4 godzin i jakie będą wyniki. Zapytał, czy Burmistrz może podjąć sam decyzje o 

zamówieniu drona, czy musi być decyzja Rady? 

 

Burmistrz A. Ptak udzielił odpowiedzi radnemu Szehyńskiemu. 

 

Radna B. Gawrońska poruszyła temat gazyfikacji. Poprosiła, aby media pleszewskie nagłośniły 

ten temat. 

 

Pan Jan Półtorak Radca Prawny poinformował, że ustawodawca przy ostatniej noweli 

wprowadził pisemny obowiązek składania interpelacji i zapytań z obowiązkiem również 

pisemnej odpowiedzi w terminie 14 dni.  

  

Przewodnicząca Rady A. Grala-Kałużna po wyczerpaniu porządku zamknęła obrady II Sesji 

Rady Miejskiej. 
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Protokółowała:                              Przewodniczący Rady: 

  

Paulina Tecław                                        Adela Grala-Kałużna 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Paulina Tecław 

________________________________________ 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
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Wykaz załączników 

Załącznik nr 1 – lista obecności Radnych Rady Miejskiej, 

Załącznik nr 2 - lista obecności kierowników Urzędu Miasta i Gminy, 

Załącznik nr 3 – lista obecności  Sołtysów, 

Załącznik nr 4 – lista obecności Przewodniczących Zarządów Osiedli, 

Załącznik nr 5 – lista obecności zaproszonych gości, 

Załącznik nr 6 – uchwała nr II/5/2018 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 6 grudnia 2018 r. w 

sprawie powołania i ustalenia składów osobowych komisji Rady Miejskiej w Pleszewie , 

Załącznik nr 7 – uchwała nr II/6/2018 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 6 grudnia 2018 r. 

upoważnienia do załatwiania spraw w zakresie administracji publicznej, 

Załącznik nr 8 – uchwała nr II/7/2018 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 6 grudnia 2018 r. 

zmiany uchwały Nr XXVIII/327/2017 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 13 grudnia 2017 r. 

w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów 

objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w 

którym kończą 6 lat w przedszkolach publicznych, dla których organem prowadzącym jest 

Miasto i Gmina Pleszew, 

Załącznik nr 9 – uchwała nr II/8/2018 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 6 grudnia 2018 r. 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Pleszew rejon ulic Kaliska – Piaski” dla południowo – wschodniej części miasta Pleszewa – 

Etap I, 

Załącznik nr 10 – uchwała nr II/9/2018 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 6 grudnia 2018 r. 

wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 1316/1 położonej 

w Pleszewie. 

 


